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Protokół z XXX sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 24 maja 2022 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XXX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.07. w posiedzeniu wzięło udział 11 

radnych.  

Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza nieobecny 

6. Edyta Krasuska nieobecna 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska nieobecna 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

- w sprawie wyrażenia woli ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków realizowanego przez Gminę Przewóz 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie z dnia 23 grudnia 

2021 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XXX sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez wójta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XXIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy w Przewozie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radni nie składali interpelacji i zapytań. 

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 27 marca do 24 maja 2022 r. 

Wójt przedstawił informację ze swojej działalności.  

Pkt 6. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr IV/32/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 27 

lutego 2019 r. w sprawie sposobu poboru podatku leśnego. 

Projekt przedstawił sekretarz. Zmiana dotyczy wyznaczenia nowego inkasenta w celu 

poboru podatków. Nowym inkasentem zostaje pani Danuta Jaworska, która jest nowym 

sołtysem sołectwa Piotrów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr IV/33/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 27 

lutego 2019 r. w sprawie sposobu poboru podatku rolnego. 

Projekt przedstawił sekretarz. Zmiana dotyczy wyznaczenia nowego inkasenta w celu 

poboru podatków. Nowym inkasentem zostaje pani Danuta Jaworska, która jest nowym 

sołtysem sołectwa Piotrów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

c) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr IV/34/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 27 

lutego 2019 r. w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatku od nieruchomości 

oraz opłaty targowej i opłaty od posiadania psów. 

Projekt przedstawił sekretarz. Zmiana dotyczy wyznaczenia nowego inkasenta w celu 

poboru podatków. Nowym inkasentem zostaje pani Danuta Jaworska, która jest nowym 

sołtysem sołectwa Piotrów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 
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d) Projekt w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność 

Gminy Przewóz. 

Projekt przedstawił sekretarz. Przepisy regulujące gospodarowanie nieruchomościami 

na terenie gminy wymagają uaktualnienia zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

Obecnie obowiązujące uchwały były podejmowane już długi czas temu. Projekt jest 

przygotowany w takim zakresie, że uwzględnia gospodarowanie nieruchomościami 

lokalowymi i gruntowymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

e) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/161/2022 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu organizowanym przez Państwową Straż Pożarną 

lub gminę. 

Projekt przedstawił sekretarz. Pod względem merytorycznym wprowadza się zmiany 

zgodnie z zaleceniem nadzoru wojewody, odnośnie zastosowania w zapisach definicji 

ustawowych. Ponadto wójt zdecydował się ponownie podwyższyć stawki za udział 

ochotników w akcjach lub szkoleniach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 
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f) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr IX/47/2011 Rady Gminy w Przewozie z dnia 21 

czerwca 2011 r. w sprawie zasad przyznawania i ustalania wysokości diet dla sołtysów 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych sołtysów i członków rad sołeckich. 

Projekt został przygotowany w odpowiedzi na wniosek radnej Angeliki Hic 

o podwyższenie diet sołtysów o 100,00 zł. W związku z powyższym wójt proponuje stawki 

250,00 zł dla sołtysa, gdzie w sołectwie zamieszkuje do 100 mieszkańców włącznie, 

a w sołectwach zamieszkujących powyżej 100 mieszkańców sołtys otrzyma dietę 

w wysokości 350,00 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

g) Projekt w sprawie wyrażenia woli ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków realizowanego przez Gminę 

Przewóz. 

Jest to projekt uchwały intencyjnej. Forma taka wymagana jest w celu przedłożenia do 

akceptacji stawek dopłat przez instytucję Wody Polskie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 
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h) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2022 r. 

Zwiększeniu uległy dochody budżetu ze względu na otrzymane dotacje z zakresu 

rekompensaty kosztów zakwaterowania obywateli Ukrainy oraz ze względu na otrzymane 

środki na pokrycie kosztów związanych z edukacją dzieci z Ukrainy. Ponadto należało 

wprowadzić środki przekazane z urzędu skarbowego z przeznaczeniem na realizację zadań 

z zakresu profilaktyki alkoholowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 7. Sprawy różne. 

Radny Adam Klisowski poprosił, aby odpowiednio wcześniej poinformować 

mieszkańców bezpośrednio zainteresowanych remontem drogi w Lipnej, o terminie 

rozpoczęcia prac.  

Radna Joanna Ostaszewska zgłosiła uszkodzona barierkę przy jezdni na ul. Woj. Pol. 

oraz uszkodzony chodnik w tej samej okolicy oraz zniszczony zjazd z ul. Woj. Pol. na ul. 

Parkową.  

Wójt odpowiedział, że barierka została zniszczona przez pojazd wojskowy. Już 

poczyniono kroki w tej sprawie, zmierzające do ustalenia sprawcy, ale się okaże czy winnego 

uda się ustalić.  

Uszkodzony chodnik także został zgłoszony do zarządcy drogi.  

Radny Grzegorz Stachera zapytał czy wójt przewiduje wprowadzanie ograniczeń 

w użytkowaniu wody z wodociągu.  

Wójt odpowiedział, że nie ma na chwilę obecna zagrożenia brakiem w zapasach wody, 

więc nie przewiduje wprowadzania ograniczeń.  

Wójt poinformował, ze trwają prace naprawcze na SUW w Dąbrowie Łużyckiej, ale 

tam problem spowodowany jest bardziej stanem technicznym urządzeń niż problemem 
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z zapasem wody. Jest też już zakupiony agregat prądotwórczy na ten SUW więc nie będzie 

już problemu z brakiem w dostawach wody z powodu zaników prądu.  

Wójt poinformował, że wyszedł z propozycją do Starostwa Powiatowego w Żarach 

o przekazanie zadań dla gminy związanych z wykaszaniem poboczy dróg powiatowych 

przebiegających przez nasz teren.  

Pkt 8. Zamknięcie obrad XXX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 10.56. 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy 

            Bogusława Szlachetka 

 

 

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 

 


